
 

 

 

 

 

 

 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 15 november 2023 

om 19.45 uur in Stroud 

 

 

Aanwezig: allen met uitzondering van mevrouw Miriam Brunt (m.k.a.). 

1. Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom. Hij constateert, 

dat de agenda ongewijzigd wordt vastgesteld. 

2. Verslag vergadering Participatieraad van 18 oktober 2023. Wordt 

vastgesteld, met dien verstande dat bij punt 9 (rapportage werkgroep 

Jeugd) “Sportnota” wordt gewijzigd in nota Sport- en Beweegbeleid. De 

secretaris laat het verslag op de website plaatsen. 

3. Verslag overleg DB/gemeente van 8 november 2023. Dit wordt voor 

kennisgeving aangenomen. Bij punt 1 van het verslag moet 

“eenzaamheid” gewijzigd worden in “verdraagzaamheid”. 

4. Actiepunten per 18 oktober 2023. Alle punten zijn afgewerkt. De 

voorzitter moet nog een afspraak maken met de wethouder over het 

Inclusiepanel. Geadviseerd wordt dat te laten plaats vinden met de 

inmiddels aangetreden interim voorzitter. 

5. Mededelingen en ingekomen stukken. Deze worden voor kennisgeving 

aangenomen. De uitnodiging van Beschermd Wonen op 21 november in 



Harderwijk wordt door Fennie van den Broek en Fons Kortrijk c.q. Gerrit 

Jan Zomer ingevuld. 

6. Adviesaanvraag Beleidsregels Sociaal Domein 2024. De notitie van 

Fennie van den Broek, vanuit WMO, wordt besproken en onderschreven. 

Zij geeft aan mogelijk nog met een korte aanvulling te komen. Vanuit 

Jeugd heeft Jaap van Gent een tweetal punten aangekaart, die heden nog 

zijn rondgezonden. Fons Kortrijk geeft aan nog met een korte notitie over 

inburgering te komen, terwijl ook Bertina Bruggeman nog met een 

aanvulling op onderwijsgebied zal komen. Afgesproken wordt, dat deze 

bijdragen voor 22 november naar alle leden worden verzonden. Voor 24 

november moeten de reacties van alle leden dan bekend zijn en kan de 

secretaris van alle bijdragen een samenhangend advies maken voor het 

college, te verzenden voor 1 december a.s. 

Tijdens de discussie in de raad komen nog andere punten naar voren, bij 

voorbeeld het voeren van keukentafel gesprekken, waar minder 

geletterden veel baat van zouden kunnen hebben. De gemeente zou in 

zijn algemeenheid meer alert moeten zijn op de behoeften van deze 

bijzondere doelgroep. Ook wordt (opnieuw) gesproken over de vraag of 

in onze gemeente wel voldoende wordt gelet op de menselijke maat bij 

de toepassing van regels. Kijk niet alleen naar de juridische kant van de 

zaak, maar verplaats je ook in de rol van de ontvanger. Bij deze discussie 

wordt ook de opmerking geuit, dat we moeten oppassen om niet alleen 

negatief tegenover de gemeente te gaan staan: oppassen voor te veel “ja, 

maar…” Het is de kunst om bij de advisering beide kanten van de zaak 

aan de orde te stellen. 

7. Mondelinge rapportages uit Regio-overleg, OKO en Inclusiepanel. Het 

eerstvolgende regio-overleg van de voorzitters is in het eerste kwartaal 

van 2024. Rond OKO zijn goede gesprekken gevoerd met de gemeente. 

Het duurt overigens nog even voor er daadwerkelijk wordt begonnen. 

Dat heeft te maken net de komende rapportages van de GGD. In 

maart/april kunnen de presentaties van de resultaten worden verwacht. 

Martijn Krook deelt mee, dat hij op bezoek is geweest in Ermelo bij een 

positief overleg van ex-verslaafden. De voorzitter geeft aan, dat het een 

uitdaging is om de ervaringen van Martijn te laten dalen in onze voltallige 

raad. Uit de bijeenkomst van het Inclusiepanel op 14 november wordt 

stil gestaan bij het recent overlijden van de onlangs afgetreden voorzitter. 

Er is inmiddels een interim-voorzitter benoemd. Zij heeft veel ervaring in 



het openbaar bestuur en kan ongetwijfeld een goede bijdrage leveren 

aan de verbetering van het imago van het Inclusiepanel bij de gemeente 

Putten. Er is een tijdpad voor de eerstkomende drie maanden opgesteld. 

8. Uit de drie werkgroepen. Vanuit WMO wordt gemeld, dat op 7 

december een presentatie van het IZA/GALA in Nunspeet plaatsvindt. De 

werkgroep Jeugd heeft op 13 december een afspraak met de 

basisscholen in Putten. Gemeld wordt ook, dat gepoogd wordt om de 

benedenruimte van Stroud toegankelijker te maken voor de jeugd. Vanuit 

de werkgroep Participatie wordt gemeld, dat de nota Bestaanszekerheid 

in de raadscommissie is behandeld. Het advies van de Participatieraad 

wordt op een later moment ter kennis gebracht van de raadsleden. 

9. PR en Communicatie. Geen bijzonderheden. Miriam Brunt heeft 

aangegeven dat de advertentie eind december in de Puttenaer zal 

verschijnen. De raad vraagt Miriam nog om de inhoud van de kast in onze 

“eigen” ruimte te actualiseren. 

10. Rondvraag. Fons Kortrijk komt in december met de ontwerpbegroting 

voor 2024 en hij vraagt om daarvoor eventuele begrotingswensen aan te 

kaarten bij het dagelijks bestuur. Verder meldt hij uit contacten met de 

Voedselbank Harderwijk en de vrij strenge selectiecriteria voor nieuwe 

gebruikers van de voedselbank. 

De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering en wenst allen een “Wel thuis”.  

 


